



15 August 2024

2024 Club Badminton Championships

Members, Members' Spouses, Lady Subscribers, Members' Children are invited to participate in the 2024 Badminton Championships:

1. Division A

- | | | |
|--------------------|--------------------|------------------|
| a. Men's Singles | b. Men's Doubles | c. Mixed Doubles |
| d. Ladies' Singles | e. Ladies' Doubles | |

2. Division B

- | | | |
|--------------------|--------------------|------------------|
| a. Men's Singles | b. Men's Doubles | c. Mixed Doubles |
| d. Ladies' Singles | e. Ladies' Doubles | |

3. Division C

- | | | |
|--------------------|--------------------|------------------|
| a. Men's Singles | b. Men's Doubles | c. Mixed Doubles |
| d. Ladies' Singles | e. Ladies' Doubles | |

4. Youth Cup Division

- | | |
|------------|------------|
| a. Singles | b. Doubles |
|------------|------------|

5. Centenarian Doubles Division

6. Team Doubles Events

For enrolment



Tournament Conditions:

1. Minimum of 4 entries for each event will be required, otherwise the event will be cancelled.
2. The Winner of last year's Single Event is not allowed to play in the same Division. The Winner of last year's Doubles Event is not allowed to play with the same partner in the same Division in the following year.
3. Participants in Doubles Events shall arrange for their own partners.
4. Participants in the Youth Cup Division should be under the age of 16 (age as on 11/9/2024) and have not won the Youth Cup Championship before.
5. In Centenarian Doubles Division, two players' total age must be 100 or more.
6. In Team events, each pair will play against opposing pairs in their own classification which ranges from top ranking players to absolute beginners.
7. Badminton Elite Sports Associates are only allowed to play in the Division A, Singles / Doubles.

Rules : The Tournament will be conducted under the present rules of the games as stated in the Official Handbook of the Badminton Association of Hong Kong, China Ltd. All matches shall be the best of three games of 21 points each (Rally point 3 x 21). Details of the Rally Point Scoring System can be obtained from the Badminton Association of Hong Kong, China Ltd. website: www.hkbadmintonassn.org.hk

Date : Sunday, 6 October 2024 till Sunday, 8 December 2024

Entry Deadline : Wednesday, 11 September 2024

Time of Match : Mondays to Saturdays - 7:30 p.m. to 11:30 p.m.
Sundays - 2:00 p.m. to 7:00 p.m.

Entry Fees : All Events - \$80 per person

Entry fees will be debited against participant's account.

Entry fees are not refundable if participants fail to turn up or withdraw after entry.

Fixtures : An open draw will be made. Schedule of the matches will be posted on Monday, 23 September 2024. Participants are requested to check for the date and time of their matches themselves. Players will not be individually notified.

Responsibility : The Club will provide the shuttlecocks. The Club will not be responsible for any damages or personal injuries arising from the Tournament.

Conduct of the Tournament : All matches must be played according to schedule. Postponement is not allowed. Request for change of date or time must be made 72 hours in advance and subject to agreement by the opponent and approved by the Badminton Sub committee. Any player who has registered for more than one event may be required to play more than one match on the same day. Any player who arrives at the court 15 Minutes after the scheduled time will be disqualified for the match. Any disputes that may arise shall be referred to the Badminton Sub-committee whose decision shall be final.

Badminton Sub-committee : Dr. Stephen S. M. Wong (Convenor)
Mr. Albert K. L. Chan
Mr. Albert T. M. Chan
Mr. Finsen W. Y. Chan
Mr. Chow Juen
Mr. Charles C. H. Chiu
Ms. Kan Wing Sum
Mr. Lam Ching Foon
Mr. Lam Pok Fung
Mr. Lam Wing Kam
Mr. Tommy Y. C. Luk
Mr. Peter M. F. Yu

Dr Stephen S. M. Wong
Badminton Convenor

2024 Club Badminton Championship – ENTRY FORM

Name: _____ Membership No.: _____

Telephones:(Office) _____ (Residence) _____ (Mobile) _____

Email Address: _____ Date: _____ Signature: _____

Events : Kindly tick (✓) the event(s) entered.

1. Division A
- | | | |
|---|---|---|
| <input type="checkbox"/> a. Men's Singles | <input type="checkbox"/> b. Men's Doubles | <input type="checkbox"/> c. Mixed Doubles |
| <input type="checkbox"/> d. Ladies' Singles | <input type="checkbox"/> e. Ladies' Doubles | |

Partner's name _____ Membership No. _____

2. Division B
- | | | |
|---|---|---|
| <input type="checkbox"/> a. Men's Singles | <input type="checkbox"/> b. Men's Doubles | <input type="checkbox"/> c. Mixed Doubles |
| <input type="checkbox"/> d. Ladies' Singles | <input type="checkbox"/> e. Ladies' Doubles | |

Partner's name _____ Membership No. _____

3. Division C
- | | | |
|---|---|---|
| <input type="checkbox"/> a. Men's Singles | <input type="checkbox"/> b. Men's Doubles | <input type="checkbox"/> c. Mixed Doubles |
| <input type="checkbox"/> d. Ladies' Singles | <input type="checkbox"/> e. Ladies' Doubles | |

Partner's name _____ Membership No. _____

4. Youth Cup Division
- Child's Name _____ Age _____ Male Female
- | | |
|-------------------------------------|--|
| <input type="checkbox"/> a. Singles | |
| <input type="checkbox"/> b. Doubles | |

Partner's name _____ Membership No. _____

Partner's age _____ Male Female

5. Centenarian Doubles Division

Partner's name _____ Membership No. _____

6. Team Doubles Events

Partner's name _____ Membership No. _____

1. Please debit me & my partner SEPARATELY.
2. My partner & I agree to abide by the Rules & Regulations of the Tournament & understand that the Badminton Sub committee is NOT liable for any claims for injuries or damages arising from the tournament.
3. An open draw will be made. Playing schedule will be posted on the Badminton Notice Board on Monday, 23 September 2024. Participants are requested to check for the date and time of their matches themselves. Players will not be individually notified.
4. Please fill in and return / fax (2890 5501) this form to Reception / Office.
5. Deadline for entry is Wednesday, 11 September 2024. Please advise the Specific Dates **not** available for the match at time of application.

Date: _____ Time: _____



2024年8月15日

2024年會際羽毛球錦標賽

歡迎會員、會員配偶、女士會員、會員子女參加 2024 年會際羽毛球錦標賽。

1. **A 級組別**
 - a. 男子單打
 - b. 男子雙打
 - c. 混合雙打
 - d. 女子單打
 - e. 女子雙打
2. **B 級組別**
 - a. 男子單打
 - b. 男子雙打
 - c. 混合雙打
 - d. 女子單打
 - e. 女子雙打
3. **C 級組別**
 - a. 男子單打
 - b. 男子雙打
 - c. 混合雙打
 - d. 女子單打
 - e. 女子雙打
4. **青少年組別**
 - a. 單打
 - b. 雙打
5. **百歲雙打組別**
6. **隊際雙打組別**

供報名用



比賽條件：

1. 每個組別至少需要四位參賽者，否則該組別將被取消。
2. 去年單項賽事的獲勝者不得在同一級別比賽。
去年雙打比賽的獲勝者不允許在下一年與同一級別的另一搭檔一起比賽。
3. 雙打項目的參賽者應自行安排搭檔。
4. 青少年組別的參賽者應未滿 16 歲（年齡截至 2024 年 9 月 11 日），並且之前沒有贏得過青年杯冠軍。
5. 在百歲雙打組別，兩名球員的總年齡必須達到或超過 100 歲。
6. 在團隊賽事中，每對選手都將在自己的分類中與對手對戰，從頂級選手到絕對初學者。
7. 羽毛球精英運動員會只允許參加 A 級單打/雙打比賽。

規則 : 比賽將按照中國香港羽毛球總會有限公司官方手冊中的現行比賽規則進行。所有比賽應為三場比賽中最好的一場比賽，每場比賽 21 分（集結點 3 x 21）。拉力賽計分系統詳情可於中國香港羽毛球總會有限公司網站索取：www.hkbadmintonassn.org.hk

日期 : 2024 年 10 月 6 日(星期日)至 2024 年 12 月 8 日(星期日)

報名截止日期 : 2024 年 9 月 11 日(星期三)

比賽時間 : 星期一至星期六 - 晚上 7 時 30 分至 11 時 30 分
星期日 - 下午 2 時至晚上 7 時

報名費 : 單打 - 每位\$80
雙打 - 每位\$80
隊際雙打組別 - 每位\$80

報名費將從參加者的帳戶中扣除。

如果參加者在參賽後未能出現或退出，報名費不予退還。

比賽時間表 : 將進行公開抽獎。比賽時程表將於 2024 年 9 月 23 日(星期一)公佈。請參加者自行留意比賽的日期和時間。參加者不會收到單獨通知。

責任 : 本會將提供羽毛球。對於因比賽而造成的任何損害或人身傷害，本會概不負責。

比賽進行 : 所有比賽必須按照時程表進行。不允許延期。更改日期或時間的請求必須提前 72 小時提出，並須經對手同意並經羽毛球小組委員會批准。任何參加了多個賽事的會員都可能需要在同一天參加多場比賽。任何在預定時間後 15 分鐘到達球場的球員將被取消比賽資格。任何可能產生的爭議應提交羽毛球小組委員會，其決定為最終決定。

羽毛球小組委員 : 黃守明醫生(召集人)
陳家齡先生
陳梓文先生
陳煒騰先生
周進先生
趙贊夏先生
簡穎琛小姐
林清寬先生
林鑄灝先生
林榮金先生
陸耀忠先生
余文輝先生

黃守明醫生
羽毛球小組召集人

2024 年會際羽毛球錦標賽 – 報名表格

會員姓名: _____ 會員號碼: _____

聯絡電話:(辦工室) _____ (住宅) _____ (手提手話) _____

電郵地址: _____ 日期: _____ 會員簽名: _____

項目：請在報名項目加上 (✓) 號

1. A 級組別

<input type="checkbox"/> a. 男子單打	<input type="checkbox"/> b. 男子雙打	<input type="checkbox"/> c. 混合雙打
<input type="checkbox"/> d. 女子單打	<input type="checkbox"/> e. 女子雙打	

拍檔姓名 _____ 會員號碼 _____

2. B 級組別

<input type="checkbox"/> a. 男子單打	<input type="checkbox"/> b. 男子雙打	<input type="checkbox"/> c. Mixed Doubles
<input type="checkbox"/> d. 女子單打	<input type="checkbox"/> e. 女子雙打	

拍檔姓名 _____ 會員號碼 _____

3. C 級組別

<input type="checkbox"/> a. 男子單打	<input type="checkbox"/> b. 男子雙打	<input type="checkbox"/> c. Mixed Doubles
<input type="checkbox"/> d. 女子單打	<input type="checkbox"/> e. 女子雙打	

拍檔姓名 _____ 會員號碼 _____

4. 青少年組別

會員子女姓名 _____ 年齡 _____ 男 女

<input type="checkbox"/> a. 單打	
<input type="checkbox"/> b. 雙打	

會員姓名 _____ 會員號碼 _____

拍檔年齡 _____ 男 女

5. 百歲雙打組別

拍檔姓名 _____ 會員號碼 _____

6. 隊際雙打組別

拍檔姓名 _____ 會員號碼 _____

1. 請分別向我和我的拍檔報名。
2. 我和我的拍檔同意遵守錦標賽的規則和規定，並理解羽毛球小組對錦標賽中引起的任何傷害或損害索賠不承擔任何責任。
3. 將進行公開抽籤。比賽日程將於 2024 年 9 月 23 日(星期一)發佈在羽毛球場佈告板上。請參賽者自行檢查比賽的日期和時間。不會單獨通知參加者。
4. 請填妥此表格並交回 / 傳真(2890 5501)至會所接待處 / 辦事處。
5. 最後報名日期為 2024 年 9 月 11 日(星期三)。
請在報名時告知**不能**比賽的日期及時間。
日期: _____ 時間: _____